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Éves Beszámoló 

Kémia Szakterületi Koordinátor 

ELTE TTK HÖK 

2014. április 29. – 2014. november 02. 
  

Időrendi Bontás 

 

2014. április 29. – Küldöttgyűlés (megválasztás napja) 

2014. május 9. – Dreher Sörgyár látogatás 

2014. május 12. – Választmány  

2014. május 15. – Kémia Szakterületi Csoport ülés 

2014. május 23. – Választmányi ülés 

2014. május 28. – Utólagos mentor elbeszélgetés 

2014. június 10. – Kémia Szakterületi Csoport ülés 

2014. június 17. – Szakos előadás mentoroknak  

2014. június 19. – Küldöttgyűlés 

2014. augusztus 1-3. – Mentortábor 

2014. augusztus 14. – Kémia GT megbeszélés 

2014. augusztus 17-22. - Kémia Gólyatábor 

2014. augusztus 29. – Kémia Szakterületi Csoport ülés 

2014. szeptember 2. – Választmány 

2014. szeptember 4. – Rendkívüli Küldöttgyűlés 

2014. szeptember 8. – Választmány 

2014. szeptember 11. – Infúzió buli 

2014. szeptember 15. – Választmány 

2014. szeptember 18. – Kémia Szakterületi Csoport ülés 

2014. szeptember 24. – Választmány 

2014. szeptember 29. – Választmány 

2014. október 6. – Választmány 

2014. október 9. – Kémia Szakterületi Csoport ülés 

2014. október 13. – Választmány 

2014. október 20. – Választmány 

 

 

Bevezetés 

Megválasztásomkor egy alakulófélben lévő szakterületet vehettem át, így az elmúlt félévben arra 

törekedtem, hogy egy egységes és aktív csoportot kovácsoljak. A mentorok, a régi és az új SzaCs 

tagok segítségével úgy érzem ez sikerült. 

Szakterületi Csoport 

Az elmúlt félévben sikerült egy állandó magot kialakítani, akik szinte mindig részt vesznek az 

üléseken és aktívan állnak hozzá a feladatokhoz. Az aktív mag mellett sikerült még szintén lelkes 

embereket toborozni, akik bár nem mindig érnek rá, de lehet rájuk számítani. A Gólyatábor óta már 

pár gólya is lelkes tagja kis csapatunknak.  
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Ennek egyik eredménye a képviselőválasztáson mutatott majdnem 40%-os részvételi arány a 

szakterületről, illetve hogy 8 képviselőjelölt volt a szakterületen. 

A delegáltságok terén is történtek változások: a Kari Tanács delegáltunk Koncz Benedek lett, a 

TOB-ba Török Mátyást delegáltuk, a Fegyelmi Bizottságba pedig jó magam lettem delegálva. Az 

aktivitást az is tükrözi, hogy a Választási Bizottságba 4 kémiás hallgató jelentkezett, ami nem kis 

segítség volt a választás lebonyolításában. 

Mentorrendszer 

Ebben az évben nagyon sokat kellett küzdenünk azért, hogy kialakuljon a mentorgárda. Habár félév 

elején még nem volt ezzel gond, két mentorjelölt is tisztségviselő lett, így megfogyatkoztak a 

jelöltek, és az akkori gólyák, illetve a felsőbb évesek nem voltak lelkesek. A mentorrendszer első 

szakaszában 4 mentorunk lett: Kalydi Eszter, Ferenc Dávid, Nagy Levente és Vajda Levente. Az 

utólagos mentorjelentkezésen sikerült még a két hiányzó mentort kiválasztani, így lett a csapat tagja 

Tóth Szilvia és Török Balázs. A gólyatábor és a félév eddigi tapasztalatai alapján megfelelő 

mentorok terelgetik a gólyák kis életét. 

KéKó 

A KéKó újjáélesztése a megválasztásom előtt kezdődött el Koncz Benedek szervezésével. 

Fontosnak tartottam, hogy én is a lehető legtöbbet hozzátegyem ehhez a munkához, így oktatóként 

dolgozok a KéKó-ban, és néha a szervezésbe is besegítek Benedeknek. A félév elején tartottunk egy 

kritérium felkészítést a gólyáknak, aminek két célja volt, egyik természetesen a minél jobb 

felkészítés a dolgozatra, a másik a KéKó népszerűsítése az elsőévesek körében. Kijelenthetem, 

hogy ez sikeres volt, azóta rendkívül sokan keresik fel a KéKó-t a korrepetálások miatt. A csapat 2 

új oktatóval bővült, így már 7 oktató várja, hogy segítsen. A félév során pár tárgyból már 

kidolgoztuk a rendszeres órák időpontját is. 

Rendezvények 

Az elmúlt félév során talán ebbe fektettem a legtöbb energiát, mert úgy gondoltam és gondolom 

még most is, hogy egy jó közösség kialakításához megfelelő programok kellenek. Az első program 

a Sörgyár látogatás volt a földesekkel, ezt még nem én szerveztem, de kiváló kezdeményezés, 

szeretném jövőre megszervezni. Programok terén ezután egy nagyobb csend következett a 

vizsgaidőszak miatt. Az augusztusi mentortáborban, mint csapatvezető vettem részt. A Kémia 

Gólyatáborban mint csapatvezető és mint szervező vettem részt, segítettem az előmunkálatokban, és 

a táborban lévő feladatokban is. Szeptemberben tartottunk egy Gólyatalálkozót, ahol azok a gólyák 

tudtak megismerkedni a többiekkel akik nem voltak gólyatáborban. Rá egy héttel szeptember 11-én 

került sor az InFúzió bulira, a biológia, a fizika és a kémia barátság bulijára. Ebben a félévben 

létrehoztuk a Kémiás filmes délutánt, ami 2-3 hetente várja a hallgatókat egy-egy filmcsemege 

megtekintésére. Október másodikán került megrendezésre a GT after parti. Október 23-án 

megtartottuk az idei első kémiás kirándulást a Budai-hegységben. Eközben már elkezdődtek a 

november 15-én megrendezendő Szakterületi Ötlet Szombat előkészítő munkálatai. 

Összességében úgy gondolom jó úton haladunk a programokkal, és a hallgatók több rétegét is 

elérjük a különböző bulikkal, kirándulásokkal. 

Tisztségviselői feladataim 

Általános feladatok 
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A tisztségből adódó feladatimat teljes mértékben elláttam: megtartottam az összes 

fogadóórámat, napi rendszerességgel követtem a levelezésemet. Próbáltam minden felém irányuló 

kérdésre teljes mértékben válaszolni, ha ez nem sikerült, akkor a megfelelő emberhez irányítottam a 

hallgatót. 

Delegáltságok 

Az adott időszakban egy Választmányt kellett kihagynom, az összes többi ülésen részvettem, 

és próbáltam magamhoz mérten a legaktívabb lenni. A Választmány mellett én vagyok még a 

szakterület KÖB delegáltja is. Itt is a lehető legtöbb munkát végzem, amit az időm enged, a legtöbb 

ülésen részt vettem, az őszi szoctám időszakban 789 pályázatot bíráltam, amivel jelentősen 

hozzájárultam ahhoz, hogy időben legyenek elbírálva a pályázatok. De saját meglátásom szerint 

sürgős vérfrissítésre szorul a Kari Ösztöndíjbizottság, hogy lelkes és érdeklődő hallgatók vágjanak 

neki a téli időszaknak. 

Záró gondolatok 

Megválasztásom óta sokat fejlődött a szakterület, és úgy gondolom, hogy egy jó irányba sikerült 

elindulnunk.  Ezen az úton szeretnénk tovább haladni, hogy a kémiás hallgatók ezután még 

színesebb programok lehetőségek várják. 

Ezúttal szeretném megköszönni a szakterület féléves munkáját, remélem ezután is eredményesen 

fogunk együtt dolgozni. 

Budapest, 2014.november 02. 

Balogh Dániel 
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